
PROTOKÓŁ NR 40/13

z posiedzenia Komisji: 

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa

oraz Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 12 lutego 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała,

7. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Paweł Pituch, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

8. Andrzej Machnica,

9. Maria Zielińska, 

10. Anna Perłowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Dyskusja nad kosztami za wywóz odpadów.

3. Sprawy różne w tym rozpatrzenie pism od mieszkańców:

a) pismo Pani Biangi;

b) pismo Pani Jasiurkowskiej;

c) rodziny z Kazachstanu;

d) mieszkańców p. J. i H. Kępińskich;

e) środki na konserwację zabytków.

Ad.  1  Posiedzenie  obydwu  komisji  rozpoczęła  witając  przybyłych,  Przewodnicząca  Pani  Kamila 

Pietraszek. Wyjaśniła zebranym niektóre warunki regulaminu o selektywnej zbiórce odpadów, które uległy  

zmianie.  

Ad. 2 Podczas dyskusji o koszcie za wywóz odpadów przeważał argument o różnicy w cenie między 

wysokością za odbiór odpadów segregowanych i odpadów niesegregowanych.

Według Dyrektor ZEZK-u P. Perłowskiej problemem będzie zebranie prawdziwych danych które mieszkańcy 

mają zawrzeć w deklaracjach.
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Po długiej dyskusji radni przegłosowali wniosek Pani Pietraszek o wysokości ceny za wywóz odpadów i tak: za 

odbiór śmieci  segregowanych mieszkańcy mieliby płacić  9 zł  za odbiór niesegregowanych,  14 zł.  (6 za,  1  

przeciw). Do protokołu dołączona kalkulacja tych cen.

Ad. 3 Po zapoznaniu się z pismem mieszkanki Pani Biangi komisja zawnioskowała do P. Burmistrza 

o odpowiedź.

Następne pismo Pani Jasiurkowskiej zostało omówione, Pani Dyrektor ZEZK-u znała sprawę i zapewniła że 

sprawa jest do załatwienia.

Odnośnie problemu przesiedleńców z Kazachstanu (sprawa znana wcześniej) Pani Perłowska oznajmiła że 

istnieje możliwość udzielenia lokalu mieszkalnego tym Państwu, problem polega na tym czy będą w stanie 

utrzymać lokal, gdyż nie będzie to tanie mieszkanie a nikt nie zna sytuacji materialnej tych Państwa.

Na pismo Państwa Kępińskich, Dyrektor ZEZK-u wyjaśniła odpowiadając pisemnie zainteresowanym.

Mieszkanka która zwróciła się o dopłatę do ekologicznego (elektrycznego) ogrzewania mieszkania,  winna 

otrzymać odpowiedź o niemożliwości takiej rekompensaty, gdyż do tej pory nie było i nie ma środków na  

takie cele.

Po przeanalizowaniu wniosków P. Dyrektor ZEZK-u o planowanym remoncie zabytkowych kamienic, komisje 

podjęły decyzję jak we wnioskach.   

Wnioski Komisji:

1.  Członkowie obydwu komisji wnioskują do Pana Burmistrza o przesunięcie środków w wysokości 

40  tysięcy  złotych  zaplanowanych  na  adaptację  dworca  PKP,  na  dofinansowanie  prac  remontowo-

konserwatorskich zaplanowanych przez ZEZK tj. dwu kamienic przy ul. Jeleniogórskiej 10 i 1-Go Maja. 

2. Komisje wnioskują do Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi mieszkance P. Bianga na temat 

aktualnej sytuacji dotyczącej nieruchomości mając na uwadze pismo jakie ta Pani otrzymała z U.M. z dnia 

07.10.2010 r. (Sprawę prowadziła P. Młotkowska).

3.  Odnośnie  pism  P.  Jasiurkowskiej  i  PP.  Kępińskich  należy  odpisać  że  ZEZK  zna  sytuację,  P. 

Jasiurkowska będzie brana pod uwagę przy najbliższej okazji, a P. Kępińscy otrzymali wyjaśnienie z ZEZK-u.

4. Sprawa Państwa Lipskich jest do załatwienia, warunkiem jest sytuacja materialna tych Państwa,  

czy będą w stanie utrzymać lokal dosyć drogi.

5.  Komisje  wnioskują  do P.  Przewodniczącego R.M. o projekt  uchwały  w/s  wysokości  stawek za 

odbiór odpadów w wysokości: 9 złotych za śmieci segregowane i 14 złotych za niesegregowane.

Odnośnie  pisma  Pani  która  ubiega  się  o  dofinansowanie  do  ekologicznego  ogrzewania,  należy  odpisać  

zainteresowanej że nie ma możliwości takich dopłat, może za kilka lat gdy miasto będzie miało środki na ten 

cel. 

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczące Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                           Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                                      Handlu, Usług i Rolnictwa        

                                                                                                                                       Gospodarki Komunalnej;
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